



## Bell Warriors Football Club 60<sup>th</sup> Anniversary

On behalf of Members of Ottawa City Council, it is my distinct pleasure to extend congratulations to Paul Stewart, President, and the other Members of the Executive, along with the Directors, coaches, players and alumni of the

### Bell Warriors Football Club

in recognition of the celebration of its 60<sup>th</sup> Anniversary serving the amateur football community.

Founded in 1955, the Bell Warriors Football Club has distinguished itself as a grassroots and volunteer-driven amateur football club for boys and girls, serving the communities of Bells Corners, Crystal Beach, Bayshore, Britannia, Stittsville, Richmond and Munster.

The Club also merits praise for offering football skills development programming to both male and female athletes in an environment which emphasizes the values of sportsmanship and teamwork.

As Head of Council, I want to convey my best wishes to the Bell Warriors Football Club for a successful diamond anniversary year.

Dated October 4<sup>th</sup> 2015

Au nom des membres du Conseil municipal d'Ottawa, j'adresse mes plus sincères félicitations à Paul Stewart, président, ainsi qu'aux autres membres de l'exécutif et aux administrateurs, entraîneurs, joueurs et anciens du

### Club de football Bell Warriors

à l'occasion du 60<sup>e</sup> anniversaire de cette organisation au service du football amateur.

Établi en 1955, le Club de football Bell Warriors se distingue comme une organisation locale pour garçons et filles, animée par des bénévoles et servant les collectivités de Bells Corners, Crystal Beach, Bayshore, Britannia, Stittsville, Richmond et Munster.

Le Club mérite également des éloges parce qu'il offre des programmes de perfectionnement des habiletés en football aux athlètes masculins et féminins, dans un environnement où l'accent est mis sur l'esprit sportif et le travail d'équipe.

En tant que chef du Conseil, je souhaite que le soixantième anniversaire du Club de football Bell Warriors soit couronné de succès.

Fait le 4 octobre 2015

Jim Watson  
Mayor/Maire

City of Ottawa/Ville d'Ottawa